
Utrecht, 30 mei 2024 

 

Beste voorzitter, beste raadsleden, beste collega’s, 

Op 4 juni 2024 is het 9 jaar geleden dat de gemeenteraad van Utrecht mij heeft benoemd als hun griffier. Een 

eervolle en uitdagende functie die ik met hart en ziel vervul. 

De afgelopen 9 jaar heeft de rol als eerste adviseur van de raad zich verdiept en verbreed. De taken van de raad en 

de context waarbinnen raadsleden moeten opereren is steeds complexer geworden. En daar hoort goede en 

professionele ondersteuning bij. Deze hebben we, naar mijn mening, bij de staforganisatie van de raad 

(Raadsorganen) steeds beter ingevuld en conform het motto van de gemeente Utrecht continu verbeterd. 

Een adviesrelatie is ook een persoonlijke relatie die je aangaat met elkaar. Hierbij probeer ik als adviseur ieder 

raadslid in positie te brengen en op inhoud en optreden te adviseren en te ondersteunen, maar ook wissel je 

persoonlijke zaken uit en maak je intensief elkaars leven mee.  Die openheid en het adviseren vanuit vertrouwen en 

een persoonlijk contact ervaar ik als zeer waardevol. 

En dat ga ik missen. Op 28 mei jl. heeft het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Alblasserdam 

hun vertrouwen uitgesproken in mij als hun eerste adviseur, gemeentesecretaris en algemeen directeur. Ik start op 1 

september a.s. 

Na 9 jaar, 3 raden en bijna de langstzittende directeur in de ambtelijke organisatie, voelde ik dat het goed was me te 

oriënteren op de toekomst. Mijn inschatting was dat er weinig functies zijn die deze uitdaging in zich dragen en die 

moet je dan ook nog gegund worden. Bij mijn eerste sollicitatie na 9 jaar was er meteen een gevoel van herkenning. 

De opgave, de regio, het bouwen aan de ambtelijke organisatie, de ambities en persoonlijkheden in het college: het 

paste van beide kanten. En zo heb je binnen een maand opeens die passende nieuwe functie gevonden. Zeker 

aangezien gedurende die periode ik ook onverwachte en ingrijpende berichten kreeg over mijn gezondheid, werden 

het een intensieve drie weken.  

Ik maak de overstap met vertrouwen, ambitie en enthousiasme voor de toekomst en een groot gevoel van 

dankbaarheid voor de prachtige jaren in Utrecht. Dankbaarheid voor het vertrouwen, voor de ruimte en het plezier 

met raadsleden. Dankbaarheid voor de ambitie, flexibiliteit en het ware teamgevoel en samen bouwen met alle 

collega’s van Raadsorganen in de afgelopen jaren. Ik ben er trots op om hieraan mijn bijdrage te hebben mogen 

leveren en kijk er naar uit om van afstand te volgen hoe jullie verder gaan in het zijn van een voorbeeld voor raden 

en griffies in Nederland! En terecht! 

 

Veel groeten,  

Merel van Hall 


